



Verslag bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg d.d. 17 augustus 2021

Afgemeld: Nell Tromp, Leendert van der Pol

Aanwezig: Piet Maanders (verslag)

Tonny Visser (verslag)

Jan Willem Broeders

Egbert Peeters

Cora van Beek

John Koonen

John is voorzitter van de dag.

Hij opent de vergadering en heet Jan Willem Broeders van harte welkom.

Jan Willem wordt ook bijgepraat over zaken waar we nu veelal bij betrokken zijn.

Ook de bestuursleden vertellen over de onderwerpen/portefeuilles waar ze zich in deze wijkraad mee bezig houden.

- **Kennismaking met Jan Willem,**

Jan Willem vertelt dat hij bijna 40 jaar in het onderwijs in Rotterdam heeft gewerkt, in diverse functies. Daarnaast heeft hij bestuurlijke ervaring en is hij voorzitter van VvE de Beyerd.

Onze bestuursleden stellen zich aan Jan Willem voor, Piet en Tonny hadden al eerder met hem kennis gemaakt.

Iedereen vertelt ook met welke onderwerpen / portefeuilles ze zich in de wijkraad bezig houden.

- **Mededelingen dagelijks bestuur.**

- Arjan Zonneveld heeft een nieuwe functie aanvaard (Wijkmanager Breda Noord) en is opgestapt. Hij neemt nog wel contact op met Piet en Tonny. De vakantie van Piet is van 30-08 tot 14-09-2021. De vakantie van Tonny is de hele maand september.
- Piet gaat kennismaken met Ronald Harmsma, gaat hem polsen of hij een eventuele bijdrage wil leveren aan de wijkraad.
- Kennisgeving Notificatieregeling: (regeling die de bevoegdheid van VvE's ontnemt om het laden van elektrische auto's in de (vaak) ondergrondse parkeergarages te verbieden). De wet die dit mogelijk moet maken is in consultatie gegeven. In principe is dit een VvE aangelegenheid en dus geen onderwerp voor de wijkraad.
- Piet heeft samen met Jos Hoogesteger en Jack Pellis gesproken met de nieuwe BOA voor het centrum. Jos heeft contact gehad met de gemeente, over lawaai, hard rijden, slecht handhaven door o.a. Boa's. Er is nu een nieuwe Boa, Robert Ritrae, zodra Robert is ingewerkt zullen we hem een keer uitnodigen. Overigens is de kerngroep nog steeds bezig om voor alle wijkraden een bijeenkomst over V&L (Veiligheid en Leefomgeving) te organiseren.
- Egbert en John gaan zich verdiepen in het nieuwe horeca beleid van de gemeente.

Bestuur:

- 1) Het Stichtingsbestuur kiest een Dagelijks Bestuur uit haar midden.
- 2) Mocht er uit het bestuur géén opvolging voor de functie van voorzitter en secretaris komen, dan willen we met de wijkcontactpersonen aan de slag



- 3) Indien 1) en 2) niet tot resultaat leiden zullen we kandidaten in onze omgeving (buiten de Wijkraad, maar in de wijken), die voldoen aan het profiel
- 4) Het profiel zal door de Stichting worden opgesteld
- 5) De voorzitter ondersteunt de statuten van de Stichting Stadshart/Valkenberg
- 6) In het profiel komt te staan dat de nieuwe voorzitter van de Wijkraad géén andere belangen heeft dan het vertegenwoordigen van de belangen van de bewoners. Combinatie in de functie met bijvoorbeeld politieke of andere maatschappelijke functies *die daarmee botsen*, zijn niet gewenst. Dit i.v.m. belangenverstrengeling.
- 7) We zoeken een nieuwe voorzitter en secretaris voor langere tijd, geen interim-invulling.
- 8) We kunnen tevens het aantal bestuursleden uitbreiden, de akte laat 13 personen toe
- 9) In de tussentijd is het bestuur “de baas” over de Stichting, dit heeft vooral gevolgen voor de uitingen in de media
- 10) Daar is een verdeling gemaakt: Poets de Parel op/Omgevingsvisie = Egbert, Horeca = John, Oostflank = Jan Willem en Tonny, voor de invulling van de deelname in de kerngroep wordt nog een besluit genomen.

Wijkcontactpersonen

John heeft een stuk geschreven over de Wijkcontactpersonen. Het is belangrijk dat we de wijkcontactpersonen weer meer gaan inschakelen, te beginnen met een bijeenkomst in de herfst (oktober?).

We zijn zeker in de coronatijd het goede contact met onze wijkcontactpersonen gedeeltelijk kwijtgeraakt.

We zullen met aansprekende onderwerpen komen en voorstellen voor deelname aan de onderwerpen waar de wijkraad mee te maken krijgt. Belangrijk is dat we er in slagen om die deelname te laten slagen, met inzet van middelen die het deelnemen ook gemakkelijk en laagdrempelig maken.

Afspraak: we gaan eerst een bijeenkomst regelen en ons daarop richten.

Poets de Parel op:

Daar hebben we het de afgelopen periode uitvoerig over gehad.

We (Egbert, John en Tonny) hebben een stuk met commentaar en suggesties geschreven, we missen in de visie van de gemeente vooral de belangen van de bewoners. Het is een marketing visie met veel aandacht voor het aantrekken van toeristen, evenementen en bedrijven. De binnenstad wordt gezien als een groot bedrijventerrein, maar heeft zeker ook zijn eigen problematieken die meer aandacht verdienen dan alleen “oppoetsen”.

Onze reactie op dit stuk gaat Egbert naar de gemeente sturen

Binnenstad nota's

Er zou sprake zijn van nog een nota over de binnenstad: John heeft hierover verder niets meer kunnen vinden, dus hier kunnen we voorlopig niets mee.

Betalen voor bouwaanvragen.

Guus Welten heeft hierover een reactie geschreven: wil je weten welke verbouwingen er in je buurt gaan plaats vinden moet je er binnenkort €17,85 per informatie voor gaan betalen.

Wij kunnen hier als wijkraad een ondersteunende reactie opgeven.



Piet gaat dit regelen.

Ingekomen stuk van Bas Maes raadslid SP:

Bas Maes heeft een bespreeknotitie gemaakt over Toekomstbestendige wijk- en dorpsraden
De vraag is of wij als Dorps- en Wijkraden representatief zijn voor de bewoners van de stad! Dit blijft een heikel punt, waar de gemeente en politiek ons keer op keer mee confronteert. Vreemd is dat andere maatschappelijke organisaties deze kritiek niet krijgen.

Wat doet de gemeente met de mening van de wijkraden?

Er volgt een discussie over het stuk en of we wel/ niet moeten reageren.

We besluiten om het wel te doen.

John schrijft hier een reactie op.

Casse Croute

Cora heeft nog een vraag of wij iets kunnen doen aan het probleem van de broodjeszaak Casse Croute.

Zij moeten nu in de Corona tijd om 19.00 uur stoppen, er zullen tevens nieuwe (slechtere) openingstijden voor deze vorm van horeca ingegaan.

Wij kunnen als wijkraad hier niets aan doen, dit is een horecazaak, het besluit is mede genomen door het Ondernemersfonds en daar zouden zij zich toe moeten wenden. Besluiten die genomen worden door anderen welke de bewoners treffen zullen zeker onze aandacht krijgen en hebben.

Wvttk.

John is benaderd door een aantal dames die in de omgeving van de St. Janstraat wonen en moeite hebben om de paaltjes naar beneden geduwd te krijgen. Ze wachten nog steeds op de kentekenregistratie zodat de paaltjes overbodig worden. De vraag was wanneer gaat het nu gebeuren.

Volgens de gemeente staat dat in januari 2022 gepland.

Er volgt nog een discussie over de fiets -situatie langs de haven. Nu moeten de fietsers tussen publiek en bedienend personeel door laveren. Dat levert bij iedereen frustratie op. Het zou volgens ons handiger zijn als men de weg langs de andere kant van de haven inricht met fietsstroken.

Helaas zal er volgens Piet niets gaan veranderen, de Fietsersbond is er op tegen en geeft aan dat deze kant van de haven de meest gerichte weg is naar de fietsenstalling. De Gemeente heeft hier een bord laten plaatsen dat "shared space" moet symboliseren. Of dat door iedereen begrepen wordt, betwijfelen we!

De dagvoorzitter sluit de vergadering!

Vergaderschema 2021:

~~20 juli, 17 augustus~~, 21 september, 19 oktober, 16 november en 21 december.

Thema vergaderingen: nog nader te bepalen.

In gesprek met de Wijkraad: nog nader te bepalen.